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Van de voorzitter

Meer dan 125 vrijwilligers
Om een beeld te geven bij SC Franeker zijn meer 
dan 125 vrijwilligers samen met Klaas Jan Bijlsma 
actief om  470 jeugdleden en 134 senioren te 
laten voetballen. Natuurlijk gaan er zaken mis en 
daar zijn we als club druk mee bezig om dit op 
te pakken, maar er gaan nog veel meer zaken wel 
goed en daar kunnen we trots op zijn.

Communicatie
Een belangrijk punt bij een club met een omvang 
als SC Franeker is de communicatie. De com-
municatie over algemene zaken gaat voor bijna 
honderd procent via de website, maar daarnaast 
is het ook een informatief medium voor uitslagen 
en standen in de competitie. Het succes wordt 
bevestigd door het grote aantal hits in de compe-
titieperiode. De website is dan ook niet meer weg 
te denken in de communicatie. Daarin zullen we 
er echter voor moeten waken om niet alles per e-
mail af te doen. Afgelopen jaar hebben we helaas 
een aantal keren een discussie gehad waarbij  een 
twist per e-mail was geëscaleerd.

Uitdagingen
Voor het nieuwe seizoen hebben we een aantal 
uitdagingen waar we volop mee bezig zijn. 
Sportief betekent dit dat we het vlaggenschip van 
SC Franeker onder leiding van Wibo de Brouwer 
na de degradatie van afgelopen seizoen zo snel 
mogelijk weer terug willen brengen naar de 3e 
klas. Daarnaast proberen we de eerste en tweede 
jaars senioren die nog niet in aanmerking komen 
voor de selectie van het eerste team onder te 
brengen in een selectieteam waardoor ze ervaring 
kunnen opdoen.

Voor de jeugd proberen we meer continuïteit 
in de begeleiding te krijgen, door trainers voor 
langere periodes vast te leggen en de kennis die ze 

hebben te laten delen met nieuwe jonge trainers. 
We zijn ons bewust dat dit niet in één jaar is te 
realiseren, maar een groot aantal trainers van 
het gelopen jaar staan dit seizoen weer voor een 
team. Bij de trainingen proberen we ook de A 
en B junioren, die veelal een opleiding volgen 
in de sport, stage te laten lopen. De opzet is om 
te  proberen dat we een bredere trainerspoule 
krijgen, waaruit we in de toekomst gemakkelijker  
trainers voor met name de niet selectieteams 
kunnen vinden. 

Met het nieuwe bestuurslid Franke Twerda voor 
de senioren proberen we de senioren die recrea-
tief voetballen ook meer bij de club te betrekken. 
We hopen hiermee dat we een aantal senioren als 

vrijwilliger kunnen betrekken bij de club.
Het grootste deel van de leden van onze club zijn 
jeugdleden. Als club doen we ons uiterste best 
om alle jeugdleden te kunnen laten voetballen. In 
de selectieteams is dit met name prestatiegericht, 
maar ook voor de teams die voor hun plezier 
voetballen hebben we als club een verantwoorde-
lijkheid. Met name bij deze laatste teams hebben 
we als doel gesteld dat we er voor moeten zorgen 
dat het materiaal wat nodig is voor de trainingen 
wordt verbeterd.

Dit is echter voor een deel a� ankelijk van geld 
wat wordt opgebracht door onze sponsoren. Bij 
een club in onze omvang is de sponsoring een 
belangrijk deel van het budget.  Als club moeten 
we daarom onze sponsoren koesteren, omdat zij 
het mede mogelijk maken dat we  als club zaken 
kunnen ontwikkelen voor de jeugd. 

Sportcomplex
Door de nieuwbouw van de sporthal hebben we 
een tijdje moeten improviseren met de kleed-
kamers en was de toegang tot het terrein niet 
altijd optimaal. Nu de nieuwbouw is afgerond, 
wordt de oude sporthal gesloopt en vindt er deels 
nieuwbouw plaats op de locatie van de huidige 
sporthal. Daarnaast gaat de bestrating van het 
parkeerterrein er nog een keer uit, maar dan 
moet ook alles weer normaal zijn. We hopen dan 
dat alle problemen met de bereikbaarheid zijn 
opgelost.

Op het moment van het schrijven zijn we al 
weer volop bezig met de voorbereiding met het 
nieuwe seizoen. De teamindelingen zijn gemaakt 
en staan op de site en voor een groot deel zijn 
de namen van de trainers al ingevuld.  Met alle 
vrijwilligers die betrokken zijn bij de club hoop ik 
op een mooi seizoen, waarbij  alle spelers van SC 
Franeker met veel plezier en trots voetballen bij 
SC FRANEKER. 

Jan Bijlsma, Vice-voorzitter

Het voetbal leeft in Franeker! Als vice-voorzitter heb je contact 
met veel verschillende mensen bij de club en krijg je inzicht in de 
grote diversiteit aan vrijwilligers die zich inzetten voor de club. 
Als je dan ziet hoeveel mensen zich ieder op hun eigen manier 
inzetten voor de club, dan is dat fantastisch. 
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De algemene ledenvergadering van 27 septem-
ber 2010 is akkoord gegaan met de benoeming 
van het nieuwe bestuur welke gevormd wordt 
door Richard Wester voorzitter, Paulus Kooistra 
(inkomend) penningmeester, Cora Duijndam 
secretaris, Jan Bijlsma, technisch beleid en Wessel 
Veenstra (herkiesbaar) sponsoring en Henk van 
Dijk (inkomend) accommodatie/materiaal. 
De belangrijkste punten tijdens de maandelijkse 
bestuursvergaderingen waren: 

   1e El� al: 
Het 1e el� al is er niet in geslaagd om een plek in 
de 3e klas te behouden. Na een slechte start was 
er na de winterstop herstel zichtbaar maar kwam 
het team net te kort. Pas op de laatste speeldag 
was degradatie een feit. Aan het einde van het 
seizoen is er afscheid genomen van Henk Brijker 
en Marcel Frankena, leider resp. trainer van het 
1e el� al. Per 1 juli 2011 is Wibo Brouwer als 
nieuwe trainer van het 1e el� al gestart.

Clubfunctionaris: 
Het contract met Klaas Jan Bijlsma, clubfunc-
tionaris, is met een jaar verlengd. Hij hee�  vele 
zaken ter hand genomen, o.a. het verzorgen van 
trainingen, sponsoractiviteiten en activiteiten 
t.b.v. de Skûle. Samen met Radius hee�  SC 
Franeker, in de persoon Klaas Jan, uitvoering 
gegeven aan een door de Vereniging Sport 
Gemeenten gesubsidieerd project “Sport Lokaal 
Samen.” Voor de voetbalfans van 15 jaar en ouder 
hee�  Klaas Jan een goed geslaagd en voor herha-
ling vatbaar, FIFA 11-toernooi georganiseerd.

Technisch beleid: 
Dit jaar is de Technische Commissie opnieuw 
geïnstalleerd en was de scouting na de winterstop 
weer operationeel. Opmerkelijke prestaties zijn 
geleverd door B1 (kampioen en promotie naar de 
hoofdklasse) en C1 (handhaven in de hoofd-
klasse). Voor het volgende seizoen zijn er twee 
jeugdtrainers aangemeld voor de trainerscursus 
TC 3 jeugd en zijn de contouren voor een interne 
opleiding voor alle jeugdtrainers vastgesteld.

Sponsoring: 
In het verslagjaar zijn er door de sponsorcommis-
sie veel activiteiten opgepakt. Zo hee�  de voet-
balplaatjesactie € 6500,- opgebracht, de verloting 
€ 4700,- en hee�  de wervingsactie Sponsor Bingo 
Loterij 51 nieuwe leden, die de hel�  van de inleg 
bestemmen voor SC Franeker, ingebracht. Verder 
is het middels sponsoren gelukt om een kleding/
materiaalcontract voor Zondag 1, trainings-
pakken voor Zondag 2 en B1, kleding voor tien 
F-teams en kleding voor de damesteams te reali-
seren. De sponsorcommissie blij�  zich richten op 
het werven van bordsponsoren en hee�  het doel 
om de Club van 50 te revitaliseren. Eind 2010 
hee�  de commissie een zeer geslaagde avond voor 
vrijwilligers, georganiseerd met Ron Jans, trainer 
van Heerenveen, als gast. 

Accommodatie/materiaal: 
Begin 2011 is de clubkantine gesloten en hee�  
SC Franeker zijn intrek in de kantine van De 
Trije genomen, voor sommige leden is dit zeker 
nog even wennen. Over invulling van de oude 
kantine wordt nog nagedacht. Het bestuur 
hee�  besloten om de huidige bestuurskamer af 
te breken. Met de gemeente zijn de gesprekken 
gaande over de overname / gebruik van de velden 
en het materiaal. Gebleken is dat de ballen voor 
de senioren en de jeugd dringend aan vervanging 
toe zijn, voor het volgende seizoen wordt gedacht 
aan sponsorballen met het logo van de club en 
een bedrijf. 

Jaarverslag SC Franeker             

Contributie / Financiën:
De contributie wordt vanaf 1 juli 2010 (in prin-
cipe) per jaar of per half jaar geïnd door middel 
van een automatische incasso. Vanaf 2010 komen 
de kosten voortkomend uit boetes opgelegd door 
de KNVB ten laste van de leden zelf. De activi-
teiten en kosten in het verslagjaar zijn binnen de 
gestelde begroting gerealiseerd. 

KNVB-spelerspas: 
Alle KNVB-leden vanaf de D-pupillen hebben 
een spelerspas. Met deze pas, die het formaat 
hee�  van een creditcard en is voorzien van een 
pasfoto, kun je aantonen dat je lid bent van SC 
Franeker en de KNVB. De spelerspassen die 
uitgegeven zijn tot 1-12-2010 hebben een gel-
digheidsduur van vijf jaar. De spelerspassen die in 
2006 zijn uitgegeven zijn/worden in 2011
vervangen. Hiervoor dienden de betre� ende 
spelers een foto bij de ledenadministratie in te 
leveren. Het bestuur hee�  besloten om van die 
leden die op 18 juli 2011, na herhaaldelijke 
oproepen via de website, via hun leider en een 
brief van het bestuur, geen pasfoto  hebben 
ingeleverd, per 1-8-2011 het lidmaatschap op te 
zeggen.  Leden die geen geldige KNVB-spelers-
pas hebben zijn namelijk, volgens het beleid van 
de KNVB, niet speelgerechtigd. 

Het bestuur moet elk jaar op grond van haar statuten 
verantwoording afl eggen aan haar leden door middel van een 
jaarverslag. Het doet dit sinds enkele jaren via deze presentatie-
gids. Het verslag wordt formeel vastgesteld tijdens de Algemene 
Ledenvergadering.

seizoen 2010 – 2011
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Samenstelling bestuur
De samenstelling van het bestuur is het afgelopen 
jaar gewijzigd. Richard Wester, voorzitter, en 
Henk van Dijk, accommodatie/materiaal, zijn 
i.v.m. verhuizing afgetreden. Jan Bijlsma hee�  de 
functie van (vice)voorzitter op zich genomen en 
nieuwe inkomende bestuursleden zijn Dirk 
Kuperus technisch beleid, Yke Luinenburg 
Jeugd, Dirk Groen accommodatie/ materiaal en 
Franke Twerda, senioren. Wij waarderen het zeer 
dat zij het bestuur zijn komen versterken. 
Gezien de omvang van het aandachtsgebied 
Jeugd is naast Yke Luinenburg als bestuurslid, 
Henk Tuinstra bereid gevonden om een deel 
van de uitvoerende werkzaamheden op zich te 
nemen. Door de komst van Franke Twerda zijn 
de senioren weer vertegenwoordigd binnen het 
bestuur. Franke is aanspreekpunt voor alle zaken 
die de senioren betre� en. Paulus Kooistra, 
penningmeester, wordt sinds april jl. 
bijgestaan door Henk Greidanus, hij neemt o.a. 
de contributie-inning voor zijn rekening. 

Vrijwilligers bedankt  
De werkzaamheden van de ledenadministratie, 
de aanmeldingen en afmeldingen van spelers bij 
de KNVB, het aanvragen van spelerspassen, etc. 
wordt door Eveline van Kempen gedaan. Ymkje 
Hiemstra hee�  o.a. de uitgi� e en inname van de 
kleding verzorgd, ze hee�  honderden broeken 
en shirts door de handen gehad. Jan Meijer hee�  
zich weer ten volle ingezet voor het wedstrijd-
secretariaat, de digitale wedstrijdformulieren 
hebben inmiddels hun intrede gedaan. Alle drie 
worden hartelijk bedankt voor hun inzet en het 
beroep dat leden (soms op onmogelijke tijden) 
op hun konden doen. 

Dank aan de coördinatoren Henk Tuinstra, 
Willy Metselaar, Anky Damstra, Yke Luinen-
berg, Dick de Haan en � eo Sikkema, zij hebben 
de organisatie van de jeugdteams weer voor-
tre� elijk voor hun rekening genomen. Ook alle 
andere vrijwilligers die taken en werkzaamheden 
voor de club hebben gedaan worden bedankt. Zo 
ook de ouders die het leiderschap op zich
hebben genomen, chau� eur of trainer zijn 
geweest, kleding hebben gewassen, etc. hartelijk 
dank. Al deze inzet is noodzakelijk om het spelen 
voor de jeugd mogelijk te maken. 

Overige zaken
SC Franeker had op peildatum 1 juli 2011 608 
spelende leden waarvan 86 dames/meisjes. Het 
afgelopen seizoen kwam SC Franeker met 45 
teams uit. Van deze teams werden er 9 kampioen. 
www.scfraneker.nl bleek ook dit seizoen weer 
de spil als het gaat om de algemene informatie-
verstrekking, de site werd in de periode tussen 
15 augustus 2010 en 31 mei 2011 146.148 maal 
bezocht. 

Het bestuur van SC Franeker

seizoen 2010 – 2011
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Voetbalplaatjesactie
Afgelopen seizoen is er weer van alles gebeurd. 
Een hoogtepunt was de actie met de voetbal-
plaatjes. Heel veel sponsoren waren bereid een 
team te adopteren, zoveel zelfs, dat er meer lief-
hebbers waren voor het adopteren van een team, 
dan er teams waren. Ook waren er andere onder-
nemers/sponsoren die een advertentie kochten 
in het fraaie voetbalplaatjesboek. Het werd zo`n 
succes, ook voor C1000 Ger&Mirjam Kuipers, 
dat zij nog eens 2500 euro extra bijdroegen aan 
de actie en ze hadden al 7000 euro toegezegd. 
Geweldig, maar elke bijdrage, groot en klein, 
is gewaardeerd. Van de actie hield SC Franeker 
netto 6500 euro over. Ook dank gaat uit naar alle 
vrijwilligers die meehielpen. 

Verloting
Om kosten voor onze leden te beperken, werd er 
ook weer en verloting met prachtige prijzen geor-
ganiseerd. Deze verloting bracht netto 4700 euro 
op. Met name de jeugdleden verkochten enorm 
veel loten. Geweldig van jullie! Met een groepje 
van tien vrijwilligers werd in oktober een belactie 
gehouden om onze leden te vragen lid te worden 
van de Vriendenloterij (Sponsor Bingo Loterij). 
Er werden 51 leden van onze club lid van de 
Vriendenloterij. Het mooie is, dat je SC Franeker 
als `goed doel` mag aangeven en dus de hel�  van 
de inleg gaat naar SC Franeker. Per jaar kan dit 
voor de club meer als 2000 euro netto opleveren, 
maar we gaan dit seizoen ook aan leden vragen 
die al lid waren, om SC Franeker als `goed doel` 
aan te geven. 

Sponsoren, 
welke vereniging kan er zonder?

Sponsors
Aan het begin van het seizoen startte Zondag 1 
in een compleet nieuwe out� t van Nieuwenhuis 
Schilders en gaf deze sponsor ook trainings-
pakken aan Zondag 2. Sport – en Recreatie-
centrum 'Bloemketerp' stak zeven F-teams inclu-
sief trainer/coach in een nieuwe out� t en toen er 
nog meer F-teams bijkwamen bij aanvang van de 
tweede competitiehel� , voorzag `Bloemketerp` 
en haar eigenaren Piet Homminga en Ineke Smit, 
nog drie teams van kleding. Ook immer trouw en 
gul is Tulip Inn 'de Valk' en haar eigenaar Folkert 
Kuperus. Ook nu weer werd een team in nieuwe 
trainingspakken gezet, maar sponsorde Kuperus 
ook de vrijwilligersavond met Ron Jans. Een 
avond voor onze vrijwilligers die door dik 110 
vrijwilligers werd bezocht en ronduit geslaagd 
was. We willen dit soort activiteiten voor onze 
vrijwilligers en sponsoren vaker gaan doen. 
Met 'Better� t' en 'Caroline' vonden we twee 
geweldige sponsoren, die behalve het sponsoren 
van borden ook prachtige out� ts gaven aan de 
damesteams. Geweldig! 

De sponsorcommissie wil alle leden, hun familie en vrienden, 
maar ook alle sponsoren danken voor hun inzet en bijdragen aan 
SC Franeker. Zonder sponsoren zou een club als SC Franeker 
niet kunnen doen wat ze doet. 

Speerpunten
Dit seizoen hebben we enkele speerpunten: 
• We willen enkele enthousiaste mensen vinden 
die proberen veel sponsoren te vinden voor 
borden rond de velden. 
• Ook de 'Club van 50' willen we weer nieuw 
leven inblazen. Dus ben je bereid op jaarbasis 50 
euro aan de club te sponsoren, meld je bij Sietse 
Ybema. 
• We zijn gestart met het vinden van tien spon-
soren die elke voor 400 euro aan ballen willen 
sponsoren. De eerste vier zijn al binnen. 
Ben je belangstellend, meld je bij ons! 

Ook in het seizoen 2011-2012 hebben we nog 
enkele sponsoren nodig voor het aankleden van 
enkele teams. We gaan mensen benaderen, maar 
bent u, ben jij, belangstellend, meld je alsjeblie� ! 
Altijd trouw zijn ook onze vaste sponsoren 
Lodewijks Mode voor Mannen, Regts, Bijlsma 
Hercules, Jelsma & Koelma notarissen, maar ook 
tientallen anderen.  Zonder u allen is er geen 
vereniging, dank zij u gaat het weer steeds beter 
met SC Franeker. De organisatie kent weer meer 
vrijwilligers, kent weer een volledige jeugd-
commissie, een technische commissie,scouting, 
een bijna voltallig bestuur, een sponsor-
commissie. Prachtig! Soms gaat het je niet snel 
genoeg,maar we zetten weer stapje voor stapje 
vooruit. Dat willen we verder uitbouwen.  

Als klap op de vuurpijl zij we als club nog 
betrokken geweest bij de actie voor het KWF, 
de actie Alpe d' Huzes, waar twee jongens die 
elk een ouder hebben die lijdt aan deze ernstige 
ziekte, het initiatief voor namen. Samen met 
C1000 en andere vrijwilligers waaronder onze 
'eigen' Piet de Groot, werd een Super Bingo 
georganiseerd die meer dan 2400 euro 
opleverde met nog eens en aanvulling van 600 
euro door Rotaryclub Franeker. Samen als leden 
midden in de maatschappij staan en in ver-
binding met elkaar de handen uit de mouwen 
steken, dat schept mogelijkheden, dat gee�  
kracht en positieve energie. Daar hebben we u, 
hebben we jullie, allemaal bij nodig!

De Sponsorcommissie van SC Franeker, voorzitter 
Wessel Veenstra 
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Eind November
gaat de winkel open

De verkoop van verf is al gestart

Ÿverkoop van top 
producten zoals
SIKKENS  en SIGMA
en vele andere 
merken

Ÿ

advies
gratis deskundig
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Samen met onze enthousiaste hoofdsponsor Schelte Nieuwenhuis (51) 
van Nieuwenhuis Schilders overdenken we het afgelopen seizoen van SC 
Franeker en het door zijn bedrijf gesponsorde Zondag I, het eerste team van 
SC Franeker, maar ook over de andere sponsoractiviteiten van zijn bedrijf. 
Schelte spreek met passie en enthousiasme over SC Franeker en ook over 
het eerste team, die ondanks een matige start en ondanks degradatie, een 
geweldige reeks hebben neergezet met hun laatste tien wedstrijden. 
Dat gee�  energie aan het team en een mooie aanloop naar het nieuwe 
seizoen, waarin Nieuwenhuis Schilders doorgaat met sponsoren en het 
� nancieel steunen van SC Franeker. Schelte vertelde al eerder over zijn 
eigen voetbaltijd bij SC Franeker en dat hij zich verbonden voelt met de 
club. 'Een club sponsoren kost een boel geld, mar ik doe ut graag, ik foel mie 
ferbonden met de `club`.

Hoofdsponsor Nieuwenhuis Schilders: 
een nieuw seizoen, een nieuw bedrijf!

We � losoferen over het nieuwe seizoen en over de passie voor het voetbal. 
Een passie, een betrokkenheid, vakmanschap, die Schelte ook zo voelt bij 
zijn bedrijf. Ook in die zin gaat Nieuwenhuis Schilders zakelijk een nieuw 
seizoen tegemoet. Er zijn nieuwe plannen en er staat een nieuwe loot aande 
stam van  het bedrijf in de steigers. Het gaat over de opzet van een nieuwe 
winkel. Een luxe verfwinkel met een uitgebreid assortiment van producten. 
Bijvoorbeeld de betere merken verf, zoals Sigma, Sikkens, Wijzonol, 
Boonstoppel en nog veel meer, tegen scherpe en beter concurrerende prij-
zen, maar ook alles wat nodig is om wat dan ook te verven.

De winkel zal gevestigd worden naast het bestaande bedrijf van Nieuwen-
huis Schilders aan de Edisonstraat te Franeker  en om en nabij november 
2011 de deuren openen. `Wand&Kleur` is de naam van het nieuwe bedrijf. 
Immers, ook behang, glas, materialen voor vloeren en plafonds  zal worden 
verkocht. Ook hierover spreekt Schelte met passie: mensen hebben belang 
bij een goed advies en iemand die ook tijd voor hen hee� , maar bovenal de 
kennis en expertise,maar die bijvoorbeeld ook zo even bij hen thuis komt 
om ter plaatse te adviseren en mee te denken. `Wand&Kleur`zal in eerste 
instantie zes dagen per week geopend zijn, dus van maandag t/m zaterdag 
van 09.00 tot 17.00 uur. En dan is het bruggetje weer geslagen naar SC 
Franeker en het voetbal: Schelte wil SC Franeker, vooral  ten behoeve van 
de Zondagteams, sponsoren met een nieuwe set `uit-shirts` met daarop het 
logo van `Wand&Kleur` Zo worden door Schelte weer twee passies met 
elkaar verbonden. We wensen hem veel succes met de ontwikkeling van zijn 
nieuwe bedrijf en bedanken hem voor zijn gulle sponsorschap. Op naar een 
succesvol seizoen 2011-2012!
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Priscilla Snijder houdt van voetbal, 
paardrijden en zwemmen

Wanneer ben je geboren? 
“6 maart 2001.”

Op welke school zit jij? 
“Op De Bolder.”

Wat wil jij later worden? 
“Politie te paard.”

Welke muziek vind jij het 
leukst?
“Justin Bieber en Bruno Mars.” 

Welke eten vind jij het 
lekkerst?
 “Spruitjes en sla.” 

En van welk eten houd 
jij helemaal niet? 
“Pannenkoeken.” 

Hoe lang zit jij al op voetballen?  
“Vanaf 2009.” 

Waarom ben jij gaan voetballen? 
“Omdat ik het leuk vind.” 

Wat is het mooiste dat jij ooit hebt meegemaakt met 
voetballen? 
 “Op het laatste nippertje toch scoren en winnen.”

Wat vind jij de beste voetbalclub van Nederland?
 “Ajax.” 

Wie vind jij de beste voetballer van Nederland?
  “Wesley Sneijder.” 

Wat vind jij de beste voetbalclub van de wereld? 
“Ook Ajax.” 

Wie vind jij de beste voetballer van de wereld? 
“Weer Wesley Sneijder.” 

Heb jij ook nog andere hobby’s dan voetballen?
 En welke zijn dat dan? 
“Paardrijden en zwemmen.”

Wanneer ben je geboren? 
“Ik ben geboren op 23 april 2000.”

Op welke school zit jij? 
“Ik zit (in groep 7) op de O.B.S. De Opslach.” 

Wat wil jij later worden? 
“Profvoetballer en als dat niet lukt iets met sport.”

Welke muziek vind jij het leukst?
 “Van alles wel, vooral vrolijke muziek.”

Welke eten vind jij het lekkerst? 
En van welk eten houd jij helemaal niet? “Sautosoep is mijn favoriet wel. En 
met boter, kaas en melk heb ik het helemaal niets.”

Hoe lang zit jij al op voetballen? 
“Nu ongeveer 2 jaar.”

Waarom ben jij gaan voetballen? 
“Nou, ik heb een vriendin die er op zit en ik deed het op straat ook meestal 
wel met mijn broer en buurjongens.”

Wat is het mooiste dat jij ooit heb
meegemaakt met voetballen? 
“Gewonnen en een goal gemaakt tegen de koploper. Daardoor stonden wij 
eerste. En ik heb ook veel nieuwe vriendinnen gemaakt.”

Wat vind jij de beste voetbalclub van Nederland? 
“SC Heerenveen.”

Wie vind jij de beste voetballer van Nederland? 
“� eo Janssen van Ajax.”

Wat vind jij de beste voetbalclub van de 
wereld? 
“FC Barcelona.”

Wie vind jij de beste voetballer 
van de wereld? 
“Lionel Messi.”

Heb jij ook nog andere 
hobby’s dan voetballen? 
En welke zijn dat dan? 
“Ja, buiten spelen en chillen 
met mijn vrienden.”

Wanneer ben je geboren? Wanneer ben je geboren? 

voetbal is een sport.
met heel veel mensen om je heen.

een wedstrijd is te kort.
dat vind ik gemeen.

rozen zijn rood.
viooltjes zijn blauw.

voetbal is de sport, de sport waar ik van hou.

Letisha Luimes wil 
Profvoetballer worden
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E. Eisingastraat 8 8801 KE Franeker
Tel.: 0517-384400 Fax: 0517-392078
www.toerkoop.nl/franeker
e-mail:franeker@toerkoop.nl



h e r e n k a p s a l o n

Voorstraat 63  Franeker Tel. (0517) 39 81 19
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Selectie SC Franeker 2011 - 2012

Achterste rij vlnr:  Robert Wester, Frank de Vries, Klaas Jan Bijlsma, Jort Hogendorp, Colin Braak, 
       Rick Geilenkirchen, Mart Kuperus, Jordy Stecking.
Middelste rij vlnr: Cor Boonstra, Willem van Duijn, Mark Hoekstra, Fysio/verzorger John Poelstra, 
        Hoofdtrainer Wibo de Brouwer, Celal Karadag, Remco Reversma, Danick Sikkema
Voorste rij vlnr:      Chris Outhuijse, Jan van Duijn, Eelco Boonstra, Eric Reversma, Wiebe van der Meer,
       Dion Groen

Op de foto onbreken: Ymke Brijker en Carli Mertapawiro

14 SC Franeker Presentatiegids 2011 - 2012



Selectie SC Franeker 2011 - 2012

Achterste rij vlnr:  Robert Wester, Frank de Vries, Klaas Jan Bijlsma, Jort Hogendorp, Colin Braak, 
       Rick Geilenkirchen, Mart Kuperus, Jordy Stecking.
Middelste rij vlnr: Cor Boonstra, Willem van Duijn, Mark Hoekstra, Fysio/verzorger John Poelstra, 
        Hoofdtrainer Wibo de Brouwer, Celal Karadag, Remco Reversma, Danick Sikkema
Voorste rij vlnr:      Chris Outhuijse, Jan van Duijn, Eelco Boonstra, Eric Reversma, Wiebe van der Meer,
       Dion Groen

Op de foto onbreken: Ymke Brijker en Carli Mertapawiro

15 SC Franeker Presentatiegids 2011-2012



1. Ik kan mij goed verplaatsen in John 
van den Brom
"Net als Van den Brom speel ook ik het eerste 
competitieduel een uitwedstrijd tegen mijn 
vorige club. Tegen VV Aengwirden telt voor mij 
maar één ding en dat is winnen. Dit zijn wed-
strijden die je prikkelen. Helaas heb ik mijn klus 
bij Aengwirden niet kunnen afmaken. Ik ben er 
afgelopen februari vertrokken. 
Teleurstellend, want dat is mij in elf jaar als
trainer nog niet eerder overkomen.Ik had het 
enorm moeilijk bij Aengwirden. Kon niet dicht 
bij de mensen komen. Ik probeer altijd spelers 
te raken door interesse te tonen. Ook in hun 
dagelijkse leven. Dat lukte echter niet bij 
Aengwirden. Die club was niet wat ik zocht. Ik 
moest veel dingen alleen doen, terwijl ik het juist 
sámen wil doen. Ik had daar het gevoel dat ik in 
de spiegel stond te lullen. "(Franeker won met 
5-1 van Aenwirden, red.)

2. SC Franeker moet kampioen 
worden
"Die druk wil ik de jongens niet opleggen. Ik 
vind wel dat we als ploeg naar een hoger niveau 
toe moeten werken. Het is duidelijk dat Franeker 
niet in de vierde klasse thuishoort. Ik vind dat 
zo’n stad, met zo’n achtergrond, zoveel voetbal-
lers en voetbalverstand minimaal in de tweede 
klasse hoort te spelen. Maar gezien de twee 
opeenvolgende degradaties kun je concluderen 
dat er hier in korte tijd bepaalde dingen zijn 
misgegaan.
Natuurlijk wíl ik kampioen worden. Dat wil het 
bestuur ook. Ik laat het echter van de groep 
a� angen. Roepen de spelers: ‘wij willen kam-
pioen worden’? Prima, zeg ik dan. Laat het dan 

“Het is tijd om te oogsten”

maar zien. Ik vind wel dat wij een periodetitel 
moeten pakken. Anders hebben we het niet goed 
gedaan. Ik denk dat iedere ploeg in deze klasse 
met de billen bloot moet als ze tegen Franeker 
moeten voetballen. Op tactisch en technisch 
gebied zit het bij ons wel goed; op het fysieke 
vlak krijgen we het echter moeilijk. Wat dat be-
tre�  denk ik dat Franeker het in de vierde klasse 
misschien nog wel lastiger krijgt dan in de derde. 
Daar wordt namelijk veel meer gevoetbald, zie je 
de ideeën van de trainers in het spel terugkeren. 
Dat is straks niet meer het geval. Dan tre� en we 
soms ploegen waarvan mijn spelers denken: ‘Wie 
is in godsnaam mijn directe tegenstander?’ Het 
is aan ons om die ploegen direct bij de strot te 
pakken, ze niet eens de kans geven om het ons 
moeilijk te kunnen maken." 

3. Het is een lastige taak om Marcel 
Frankena op te volgen
"Nee, dat vind ik niet. Zoiets is het geval als je 
een trainer opvolgt die vier jaar lang resultaten bij 
een club hee�  behaald. Dat is nu niet het geval. 
Marcel lag wel goed in deze spelersgroep. Die 
geluiden heb ik opgevangen. Ik heb vorig jaar 
enkele wedstrijden van Franeker bekeken. Na 
het duel met DTD merkte ik dat er steeds meer 
plezier in de ploeg kwam. Spelers wisten wat ze 
moesten doen, afspraken werden nagekomen 
en de doelpunten werden gemakkelijk gemaakt. 
Marcel voetbalde in die periode met hetzelfde 
el� al, gaf de jongens veel vertrouwen. Dat hee� 
ie hartstikke goed gedaan.
Iedere trainer hee�  een eigen visie en werkwijze. 
Ik ben een fanatieke trainer. Vind dat er veel 
beleving en strijd op het veld te zien moet zijn. 
Ik zit er bovenop, ook tijdens de trainingen. 
Maar minstens zo belangrijk vind ik de com-
municatie met de spelers. Je moet met elkaar 
op één lijn zitten. Ik heb vroeger meegemaakt 
dat ik wissel stond, zonder uitleg van de trainer. 
Dan vraag je je af wat je verkeerd doet. Nu ik zelf 
trainer ben, zie ik het belang ervan in om spelers 
altijd uit te leggen waarom ze niet spelen. Wat 
ze kunnen verbeteren. Iedere speler is namelijk 
gelijk bij mij. Ze zijn even belangrijk en me 
even dierbaar. Daarom behandel ik iedereen op 
dezelfde manier.”

4. Ik ben een typische dorpsclub-
trainer
"Ik ben een gezelligheidsmens. En alle vereni-
gingen waar ik heb gezeten, op RES na, waren 
inderdaad dorpsclubs. Maar ook in Bolsward heb 
ik het enorm naar mijn zin gehad. Ik heb in mijn 
jaren als trainer wel gemerkt dat de mentaliteit 
tussen stads – en dorpsclubs verschilt. In de stad 
is men iets gemakkelijker, minder clubgebonden. 
Werk of speel je bij een dorpsclub, dan ga je na 
de training met z’n allen de kantine in. Lapt 
iedereen vijf euro, biertje erbij.
Of ik dat er bij Franeker in wil brengen? Ik weet 
niet hoe zij dat vorig jaar deden. Ik vind dat je 
dat spelers niet moet opleggen. Dat moet uit de 
groep zelf komen. Anders zitten ze met een lang 
gezicht aan tafel. Daar heb je niets aan. Ik zou 
het wel leuk vinden om na de tijd met elkaar in 
de kantine te zitten. Supporters erbij, lekker over 
voetbal discussiëren. Gezellig, toch?
,,In Berlikum spreken de meeste mensen Fries. Ik-
zelf ook. Maar wanneer ik train, is Nederlands de 
voertaal. Dat hanteerde ik ook bij de dorpsclubs 
waar ik heb gewerkt. Weet ik zeker dat iedereen 
mij goed verstaat. Maar wanneer een voetballer 
mij in het Fries aanspreekt, dan praat ik Fries 
terug. Je moet je als trainer aan de verschillende 
personen in de selectie kunnen aanpassen.”

Wibo de Brouwer streeft naar positivisme en stabiliteit bij 
SC Franeker 

Wibo de Brouwer is begonnen aan zijn klus bij SC Franeker. De 
Brouwer is afkomstig uit Berlikum, getrouwd en vader van drie 
zonen Youri (10), Rick en Pascal (9). De nieuwe oefenmeester ziet 
uitdaging genoeg in Franeker. Aan de hand van tien stellingen 
ontvouwt hij zijn voetbalvisie en doelstellingen.

5. Ik ben een toptrainer in de marge
"Bij de clubs waar ik heb gewerkt, heb ik vrijwel 
altijd goede resultaten behaald. Ik ben nooit 
gedegradeerd, maar heb wel twee periodetitels 
en promoties op mijn cv staan. Dat hadden er 
drie kunnen zijn, maar bij Arum verloren we een 
promotiewedstrijd na strafschoppen.
Op Aengwirden na, heb ik bij alle clubs met veel 
plezier gewerkt. Het meest bij AVC, waar ik vier 
heel leerzame jaren heb gehad. Toen ik in Sexbie-
rum begon, was de club net naar de vijfde klasse 
gedegradeerd. In de periode dat ik er werkte, zag 
ik de groep steeds hechter worden. Had er ook 
met iedereen een goede band. Dan kun je ook, 
wanneer je na vier jaar aan iets nieuws toe bent, 
met een goed gevoel vetrekken. Nog steeds heb ik 
nauw en goed contact met de mensen daar. Maar 
ook als ik bij mijn eerste club VV Tzummarum 
kom, geef ik iedereen een hand.”
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“Het is tijd om te oogsten”
6. Ut het nooit wat weest en ut sil 
nooit wat wurde met SC Franeker!
"Daar ben ik het niet mee eens. Het is hier name-
lijk wel degelijk wat geweest. Franeker hee�  op 
een hoog niveau gevoetbald, maar is de afgelopen 
twee seizoenen hard naar bxantwoordelijk voor 
het eerste el� al. Heb je dus een belangrijke taak, 
maar de visie van de club is nog veel belangrijker. 
Tijdens gesprekken met het bestuur merkte ik 
dat zij een heel duidelijke visie hebben. Die men-
sen weten waar ze over praten en vooral: waar 
ze naartoe willen. Ze willen de club weer van de 
grond krijgen en streven naar meer continuïteit. 
Maar een goede visie manifesteert zich ook in 
bijvoorbeeld de speelwijze. Zo is het hier de 
bedoeling dat ieder standaardel� al 4-3-3 speelt. 
Het was al een heel grote stap geweest als Fra-
neker in de derde klasse was gebleven. Ik baalde 
enorm van die degradatie. Vooral omdat het zo 
onnodig was! Ik heb wedstrijden gezien, waarbij 
de punten zo ontzettend gemakkelijk werden
weggegeven. Zoals Oosterlittens-uit. Die ploeg 
hee�  tien keer minder kwaliteit dan Franeker. 
Zeker weten. Maar doordat ze met veel meer 
fanatisme en beleving speelden, wisten ze een 
3-1 achterstand om te buigen in 3-3. Dat hee�  
met mentaliteit te maken en dat miste ik op dat 
moment bij de voetballers van Franeker.”

7. Prestaties zijn belangrijker dan de 
ontwikkeling van spelers
"Ik denk dat prestaties en ontwikkeling met 
elkaar samengaan. Je moet voetballers zich eerst 
goed laten ontwikkelen. Dan komen de prestaties 
vanzelf wel. Spelers mogen van mij fouten ma-
ken. Dan worden ze echt niet zomaar gewisseld.
Een jaar is inderdaad tekort om bij iedere speler 
een goede ontwikkeling te kunnen waarne-
men. Ik vind dat amateursclubs eens moeten 
ophouden met die eenjarige contracten. Over 
twee maanden staan de eerste amateurtrainers die 
aan het einde van het seizoen zonder club zitten 
alweer op Voetbalnoord. Dan heb je amper vijf 
wedstrijden gespeeld! Voor zo’n vertrekkende 
trainer is het dan een jaarlang lastig werken. 
Want zijn spelers zullen denken: ‘Die maakt mij 
niet meer gek, aan het einde van het seizoen is-ie 
toch vertrokken.Ik zie mezelf niet als een korte 

termijntrainer. Ik wil bij een club iets kunnen 
neerzetten. Ik heb weliswaar een contract voor 
één jaar, maar daar zit wel een optie voor een 
tweede seizoen in. Als die gelicht wordt, dan 
kun je meer je stempel op een club drukken. Het 
voordeel is dat ik hier veel beter spelersmateriaal 
heb dan bij RES en Aengwirden. In mijn laatste 
jaar bij AVC had ik al eens een gesprek gevoerd 
met Franeker. Toen koos het bestuur echter 
voor Gerrie de Boer, omdat hij in bezit was van 
Oefenmeester 1. Maar destijds wilde ik al graag 
bij deze club werken. Wat mij vooral aanspreekt? 
De uitstraling. Franeker behoort tot één van de 
grootste Friese amateurclubs.”

8. Het is noodzakelijk om te kijken bij 
jeugd en andere el� allen om te weten 
wat er speelt en wat er aan kwaliteit 
rondloopt
"Mee eens. Ik kijk heel veel naar de jeugdel� allen. 
Met het bestuur van Franeker heb ik afgesproken 
dat ik twee keer per maand naar wedstrijden van 
de jeugd ga kijken. Daarbij voer ik gesprekken en 
geef ik adviezen aan de trainers en begeleiders. 
In wat voor systeem spelen ze? In welke facetten 
kunnen ze zich verbeteren? 
De jeugd van Franeker staat er prima op. Ik 
denk dat er heel enthousiast bij deze club wordt 
gewerkt. Franeker is een grote club, met weet-
ik-veel hoeveel e’tjes en f ’jes. Dat is mooi, want 
op die manier kun je gemakkelijk goede teams 
samenstellen.”

9. Een goede trainer moet zelf op hoog 
niveau hebben gevoetbald
"Die ervaring is altijd mooi meegenomen. Toen 
ik zestien was, werd ik door Cambuur geselec-
teerd. Ik kwam echter precies in de periode dat 
de jeugdafdeling van een betaald voetbalorga-
nisatie naar een amateurorganisatie ging. Fritz 
Korbach was er destijds trainer en haalde veel 
spelers van buitenaf. Daarom werd er geen geld 
meer in de jeugd gestoken. We speelden ook niet 
meer in competitieverband, hadden alleen maar 
trainingen. Bovendien raakte ik in een oefen-
wedstrijd tegen Sint Annaparochie al snel zwaar 
geblesseerd en kon ik niet meer op dat niveau 
blijven voetballen.
Ik ging vervolgens terug naar Stiens, mijn oude 
amateurclub. Na een paar jaar ben ik naar MKV 
gegaan. Daar heb ik een mooie tijd gehad. Ik was 
eerst een technische linksbuiten, maar kwam 
later links op het middenveld te staan. Ik was het 
type speler dat graag iets voor een ander wilde 
opknappen. Van mooi voetbal hield ik wel, maar 
als het nodig was, dan durfde ik ook een tikkie 
uit te delen.
Ik was er al vrij vroeg achter dat ik trainer wilde 
worden. Toen ik nog voetballer was, dacht ik 

tijdens de trainingen altijd mee. ‘Zou je die pion 
niet daar neerzetten?’ of ‘Kun je het positiespel 
niet beter op een andere manier spelen?’ Dat 
trainersgevoel zat er dus altijd al in.”

10. Spelers die goed genoeg voor 
Franeker 1 zijn, maar nu in de lagere 
el� allen voetballen, kan ik motiveren 
om voor het eerste el� al
"Absoluut! Als die spelers er zijn, dan ga ik ze 
bekijken. Maar dan komt de vraag: willen ze twee 
keer in de week trainen? Willen ze er volledig 
voor gaan? Als dat het geval is, dan krijgen die 
jongens van mij volop de kans. Het klopt dat 
dit ten koste van iemand kan gaan die vorig jaar 
een prima seizoen hee�  gespeeld. Maar jongens 
van 23, 24 jaar die een goed niveau hebben maar 
in een laag el� al spelen… Dat is natuurlijk erg 
zonde.Ik heb gehoord dat er veel goede spelers 
bij Franeker niet in het eerste el� al kunnen of 
willen voetballen. Dat ze zijn gestopt, overgestapt 
naar een andere club of in de lage teams spelen. 
Dat is te gek voor woorden. Daaruit trek ik de 
conclusie dat er de afgelopen jaren een aantal 
dingen zijn gebeurd, waardoor het enthousiasme 
bij sommige spelers is verminderd. Mochten zij 
niet meetrainen met de eerste selectie? Of mocht 
het tweede el� al niet met het eerste trainen? Ik 
weet het niet. Daarvoor ken ik de club nu nog 
niet goed genoeg.
Franeker hee�  een aantal jaren geleden gekozen 
voor de jeugd. Eigenlijk hadden ze geen keuze, 
want veel oudere spelers stopten. Het resul-
taat was dat veel jonge jongens te vroeg in het 
eerste kwamen te voetballen, waardoor zij twee 
vervelende jaren hebben beleefd. Zij moeten nu 
weer mooie jaren meemaken. Het is tijd om te 
oogsten.” 

Sander De Vries
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Tips en trucs zodat jouw verslagen ook echt gelezen 
worden:

•   Prikkelende titels. ‘Franeker - Harlingen 5-0’, prikkelt de                   
    lezer minder dan ‘Klokkendieven overklassen Ouwe Seunen’;
•  Zet het belangrijkste in de eerste alinea (wie, wat, waar, wanneer);
    Maak bij langere verslagen alinea’s met tussenkopjes;
•   Maak zinnen niet langer dan 15 woorden;
•   Schrijf actief. Goed voorbeeld: F9 won met 4-0 van WWS. Minder    
    goed: WWS werd met 4-0 verslagen door F9;
•  Voorkom schrijffouten;
•  Stuur een foto mee in jpg-formaat en bij voorkeur niet groter dan 
     300 KB;

Mooie voorbeelden van wedstrijdverslagen vind je trouwens vanaf 
Teletekst pagina 801.
 
Een handig hulpmiddel om te checken of je teksten begrijpelijk zijn, 
kun je vinden op www.accessibility.nl/internet/tools/leesniveau_tool. 
Plak daar je tekst in en klik op ‘test mijn tekst’.
Als daaruit komt dat het leesniveau B2 is, zit je goed. Dat is namelijk 
het niveau waarop bijna iedereen (laag- of hooggeletterd, jong of oud) 
leest.
Wij gaan ervan uit dat de verslagen met respect voor tegenstander en 
scheidsrechter worden geschreven. 

Jouw wedstrijdverslag op 
www.scfraneker.nl?

Lees de tips en trucs!

Uiteraard rekenen wij weer op boeiende wedstrijdverslagen om 

op deze website te plaatsen. Je kunt deze sturen naar vries961@

xs4all.nl.  
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Chris Alkema, 
gedreven trainer wil hogerop met B1

Chris, vertel eens iets over jezelf.
“Mijn naam is Chris Alkema, ik ben zesentwintig 
jaar oud. In het dagelijks leven werk ik bij van 
Wad tot Stad. Daar ben ik verantwoordelijk voor 
de acquisitie. In het kort komt het er op neer dat 
ik verantwoordelijk ben voor het binnenhalen 
van adverteerders. Soms schrijf ik ook weleens 
een artikel voor de krant. Het laatste artikel ging 
over de kaatser Pieter van Althuis, over zijn ach-
tergrond en over hoe hij zijn sport beleefd.

Toen ik zes jaar was, ben ik begonnen te voetbal-
len bij SC Franeker. In de oude kantine schreef 
ik mij in, bij Jan Meijer. Het eerste team waarin 
ik kwam te spelen, was F6. Voor mij is dat een 
bijzondere herinnering, omdat mijn inmiddels 
overleden broer daar toen de leider van was. Ik 
heb bij de club de hele jeugdopleiding doorlopen. 
Vanaf C1 heb ik in de prestatie-el� allen gespeeld. 
Het leuke is dat ik tegen FC Groningen mijn 
debuut maakte in C1. 
Na de jeugdopleiding heb ik twee jaar als 
eerste keeper bij Ouwe Syl gespeeld. Daarna 
ben ik weer teruggegaan naar SC Franeker. De 
afgelopen paar jaar heb ik in het derde el� al op 
zondag gespeeld. Vanaf komend seizoen speel ik 
in het tweede el� al op zondag. Daarnaast train 

ik B1. Als trainer ben ik al vroeg begonnen, 
toen ik zestien jaar oud was. Het begon met het 
trainen van de F-pupillen. Daarna heb ik de E’tjes 
getraind. Ook heb ik toen mijn trainerscursus af-
gerond. Eerst heb ik de JVSL succesvol afgerond. 
En later bij Ouwe Syl heb ik trainer/coach 2 en 
3 behaald.”

Hoe omschrijf jij jezelf als trainer?
“Ik heb heel fanatiek en streng. Van mijn team 
verwacht ik dat ze er altijd voor de volle honderd 
procent voor gaan. Ik probeer de voorwaarden 
voor het goed presteren te scheppen. Maar ik 
verwacht wel van mijn spelers dat ze met mijn 
visie meegaan. Ik vind het belangrijk dat we 
gezamenlijk doelstelling formuleren en die ook 
samen nastreven.
Daarnaast is het belangrijk om met het team 
leuke dingen te gaan doen. Zo organiseren we 
met de ouders teamuitjes. Rondom de kam-
pioenswedstrijd van afgelopen jaar (B1 werd 
kampioen van de eerste klasse, red.)
 organiseerden we ook allerlei activiteiten. Er za-
ten een paar honderd jeugdleden op de tribune, 
een fantastisch gezicht!.”
 

Na het kampioenschap in de eerste klasse, komt B1 komend seizoen in de 
hoofdklasse uit. De spelersgroep barst van het talent en de toekomst van dit 
team ziet er prima uit. De redactie van de presentatiegids ging langs bij de man 
achter dit succes, trainer Chris Alkema.  

Wat is jouw voetbalvisie?
“Mijn team speelt vrijwel altijd in een 3-4-3 
formatie, met iemand op de ’10’. Ik vind het 
belangrijk om zo aanvallend mogelijk te spelen. 
Het is belangrijk om de speelwijze af te stemmen 
op de speelwijze van de A1 en het eerste el� al. 
Daarnaast let ik op details. Zo hoort de keeper 
zelf de doeltrappen te nemen. 

Ook hamer ik op een goede coaching, en heb ik 
een hekel aan het spelen van de lange bal. Het 
team hoort altijd een voetballende oplossing te 
zoeken. Als dat niet mogelijk is, spelen ze de bal 
maar weer achteruit en beginnen ze opnieuw op 
te bouwen.” 

Hoe koppel jij jouw visie aan het el� al?
“Alles wat ik belangrijk vind aan het 
spelletje, probeer ik er tijdens de trainingen in de 
krijgen. Zo trainen wij heel veel op positiespel en 
de opbouw vanuit de verdediging. Soms trainen 
we wel acht of negen weken op een speci� ek 
onderdeel, net zolang tot het team het onder de 
knie hee� .”

Wat verwacht je van je spelers?
“We gaan komend seizoen hoofdklasse 
spelen. Dan vind ik het niet meer dan 
normaal dat de spelers er op vrijdagavond 
rekening mee houden dat ze op zatedag moeten 
voetballen. Het spelen in de hoofdklasse brengt 
verantwoordelijkheid met zich mee. Ook horen 
ze altijd voluit te trainen en serieus met het 
voetbal bezig te zijn.” 

Wat verwacht je van het komend 
seizoen?
“We spelen voor promotie naar de derde divisie. 
Daarvoor moeten we een periode kampioen-
schap pakken, of kampioen worden. Als we al 
snel een periode kunnen pakken, is dat heel mooi 
meegenomen. Dan kunnen we daarna vrijuit 
spelen voor het kampioenschap.”

Tot slot, hoe zie jij de toekomst van 
deze talentvolle lichting?
“Naar mijn mening hebben sowieso tien jongens 
de kwaliteit om in de toekomst door te stromen 
naar het eerste el� al. 
Eigenlijk hee�  deze hele groep het in zich op in 
de toekomst in de hoogste teams van de club te 
spelen. Daarom is mijn advies aan de club ook, 
wees zuinig op deze lichting!”

Michel Post 
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Mick Brants vindt fluiten superleuk

Wanneer ben je geboren? 
“Ik ben geboren op 11 mei 1998.” 

Op welke school zit jij?  
“Op de RSG Simon Vestdijk Harlingen op niveau Havo/Atheneum.”

Wat wil jij later worden? 
“Ik weet het nog niet zeker, maar als het lukt scheidsrechter in de eredivisie.”

Welke eten vind jij het lekkerst?
 “Ik lust eigenlijk elk soort eten wel.”

Wat voor eten lust je niet? 
“Ik lust alles wel, maar ik houd niet heel erg van champignons.” 
 
Hoe lang ben jij al scheidsrechter?
“Ik fl uit een jaar bij SC Franeker, maar in mijn geboorteplaats 
Tilburg heb ik ook drie jaar lang ge� oten. Dus ik � uit al jaar sinds mijn 
achtste.” 

Waarom ben jij gaan � uiten en niet gaan voetballen?
“Ik heb in mijn geboorteplaats Tilburg ook zo’n vier jaar lang gevoetbald 
en toen deed ik er als extra � uiten bij. Ik heb drie jaar gekeept en  een jaar 
gevoetbald.”

Wat is het mooiste dat jij ooit hebt meegemaakt als 
scheidsrechter? 
“Ik heb een heleboel leuke dingen als scheidsrechter meegemaakt. En ook 
een heleboel wat minder leuke dingen. Maar wat ik heb meegemaakt is dat 
zelfs de leiders van de tegenstanders blij waren met de scheidsrechter. Maar 
ik vond het ook super leuk toen ik bij de C-tjes mocht � uiten.”

Wie vind jij de beste scheidsrechter van Nederland en 
waarom? 
“Ik heb nu niet echt meer een super goede scheidsrechter, maar wie ik zeer 
goed vond waren Roelof Luinge en Dick Jol.”

Wie vind jij de beste scheidsrechter van de wereld en 
waarom? 
“Ik heb niet echt een scheidsrechter die ik het beste vind van de wereld.” 

Heb jij ook nog andere hobby’s dan � uiten? En welke zijn 
dat dan? 
“Ik heb een heleboel andere hobby’s. Ik vind het heel leuk om naar treinen 
te kijken en ik vind het heel leuk om naar tropische vogels te kijken.”

Tot slot, wil jij nog iets zeggen aan de leden van 
SC Franeker? 
“Ik wil eigenlijk aan alle leden van SC Franeker zeggen dat als je niet kunt of 
wit voetballen of keepen, maar je ontzettend veel gee�  om de sport voetbal, 
scheidsrechter moet worden. Het is super leuk en de jongere leden van SC 
Franeker,  zoals de F-jes, die zullen het ook super leuk vinden als er meer 
jonge scheidsrechters zijn. Je leert er een heleboel van.” 
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SC Franeker Klokkendieventoernooi; 
overdag voor de eer, ’s avonds voor de sfeer

Het idee voor het toernooi is ontstaan in 2009. 
Na a� oop van het Second Half Season Kick O�  
zaalvoetbaltoernooi zaten Michel Oegema en 
Franke Twerda met Klaas Jan Bijlsma en Chris 
Alkema van de activiteitencommissie rond de 
tafel. Of het ook mogelijk was om na het voetbal-
seizoen een toernooi te organiseren, maar dan op 
het veld? En zo werd het idee voor het Klokken-
dieventoernooi geboren. “Het hele idee ontstond 

Sinds twee jaar is SC Franeker organisator en gastheer van het 
Klokkendievent-toernooi. Na afl oop van de competitie spelen 
regionale teams uit de derde klasse of lager om de felbegeerde 
Klok. Het toernooi is bedoeld om gezamenlijk op een gezellige 
manier het voetbalseizoen af te sluiten. Overdagvoor de prestige, 
na afl oop voor de lange en vooral gezellige derde helft. 

op een bierviltje”, aldus Franke Twerda. 
Dat het toernooi niet zomaar een wild idee vanaf 
een bierviltje is, bewijst de organisatie met de 
goede voorbereiding en op het wedstrijddag zelf. 
De poule-indeling en het speelschema worden 
door Klaas Jan in elkaar gezet. De communicatie 
wordt door Michel verzorgd. Hij hee�  het af-
� che met het fraaie logo ontworpen. Ook zorgt 
hij voor de aankondiging in de krant en dat er bij 
winkeliers een a�  che komt te hangen. 

Minstens zo belangrijk is de sponsoring vanuit 
het bedrijfsleven. Zonder deze sponsors is het 
onmogelijk om het toernooi � nancieel rond te 
krijgen. Chris, Klaas Jan en Franke benaderen 
actief bedrijven met de vraag of zij voor een 
kleine bijdrage het toernooi willen sponsoren. 
“Afgelopen jaar zijn Klaas Jan en ik (Franke, red) 
het bedrijventerrein aan de Harlingerweg over 
geweest. Voor 25 euro konden bedrijven ons 
sponsoren. Vrijwel iedere ondernemer reageerde 
enthousiast.

In no time hadden we de sponsoring rond.”
Over de te winnen trofee hoefde de organisatie 
niet lang na te denken. “In de voorbereiding 
brainstormden we over een te winnen prijs. 
Klaas Jan herinnerde zich de klok die altijd in de 
oude kantine hing. Een mooiere trofee is toch 
niet denkbaar”, aldus Michel Oegema. Wie het 
toernooi bezoekt, ziet vooral veel plezier bij de 
deelnemende teams. “Daar ging het ons ook om, 

om op een relaxte wijze met regionale teams het 
seizoen af te sluiten”, aldus Chris. Overdag wordt 
er fanatiek gestreden om de klok, na a� oop 
zorgen DJ Quick� nger ( Joop Dijkstra, red.) en 
een uitstekende barbecue voor een derde hel�  die 
zijn weerga niet kent. 

De organisatie hee�  nog wel ideeën hoe het 
toernooi verder kan groeien. “We willen graag 
doorgroeien naar twaalf of zestien deelnemende 
teams. Nu zijn dat er acht. Daarnaast hopen we 
dat het toernooi uitgroeit tot een begrip in de 
regio. En dat we laten zien dat je met enthousi-
asme en doorzettingsvermogen heel veel voor 
elkaar kunt krijgen bij de vereniging”, aldus een 
enthousiaste organisatie.

Michel Post
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Nieuwe bestuursleden 
presenteren zich

Mijn naam is Cor Braak, niet geboren maar wel 
getogen in Franeker. Ik ben 52 jaar en woon en 
werk sinds 2006 op het Want. Ik ben getrouwd 
met Henny en samen hebben we drie kinderen 
(en binnenkort een kleinkind). Onze twee doch-
ters (Helen en Patty) 
hebben beide een aantal jaren bij SC  
Franeker gevoetbald in het damesteam maar zijn 
ondertussen gestopt. Onze zoon, Colin, voetbalt 
ondertussen bij de zondagsenioren van onze club.

Wat heb je met voetbal?
Ik heb voetbal altijd een geweldig leuk spel 
gevonden. Het leukst is natuurlijk om zelf in de 
(kunst)wei te staan, maar het is ook een boeiend 
kijkspel. Ik moet wel eerlijk bekennen dat ik 
niet meer thuis blijf voor elke wedstrijd die op 
tv wordt uitgezonden. De mooiste wedstrijden 
zijn altijd bij de start van ieder seizoen. Prachtig 
om te zien hoe de jongste F-jes bij hun eerste 
wedstrijd vaak meer aandacht hebben voor hun 

nieuwe voetbaltenue en voetbalschoenen dan 
voor de bal.

Heb je zelf gevoetbald?
Zelf ben ik op 8-jarige lee� ijd (eerder mocht 
toen nog niet) lid geworden van Froonacker, 
de toenmalige zaterdagvereniging in Franeker. 
Een paar jaar later fuseerde Froonacker met de 
andere voetbalclub in Franeker; Freno. Vanaf 
dat moment heb ik tot mijn 26e bij SC Franeker 
gespeeld. Later heb ik nog een aantal jaren in de 
zaal gespeeld, knieblessures hebben hier een eind 
gemaakt.

Waarom wil je je inzetten voor SC 
Franeker?
Op mijn 16e trainde ik voor het eerst pupillen-
teams. Toen Colin voor het eerst ging voetbal-
len heb ik me later ook eigenlijk automatisch 
weer als leider aangemeld. Later ben ik ook nog 
verschillende jaren trainer geweest van de teams 

waarin hij hee�  gespeeld. Als je zelf hebt gevoet-
bald weet je dat het belangrijk is dat er mensen 
zijn die hun vrije tijd beschikbaar stellen om jou 
en je medespelers te begeleiden. Sinds een aantal 
jaren heb ik 
verschillende en meerdere bestuursfuncties 
gehad. Ik vond en vind het dan ook normaal dat 
je als ouder maar ook als lie� ebber meehelpt om 
anderen hetzelfde plezier te geven wat je eerder 
zelf ook hebt gehad. En daarbij, het is ook ge-
woon heel leuk en dankbaar werk. Voor je eigen 
ontwikkeling kan het overigens ook heel belang-
rijk zijn dat je vrijwilligerstaken uitvoert. Als 
(jonge) trainer of leider begeleid je niet alleen de 
spelers en speelsters maar je hebt ook regelmatig 
contact met de ouders (die vaak ouder zijn dan 
jezelf ). Je moet zaken als vervoer regelen maar 
het komt ook voor dat er binnen het team 
aanvarinkjes zijn tussen spelers die je dan met 
de ouders moet bespreken. Als bestuurslid moet 
je weer andere, zowel leuke als onaangename, 

Geboren:
“Harlingen, 5 februari 1962.”

Getrouwd met:
“ A� e Tichelaar.”

Kinderen: 
“Marjon (20), Glenn (17) en Ilse (16).”

Hobby’s: 
“Hardlopen (momenteel in training voor de 
marathon van Amsterdam op 16 oktober), race-
� etsen in de bergen (Alpe ‘duez, en 
andere alpenreuzen), bestuurslid IJswegencen-
trale/scFraneker/klankbordgroep 
Witzens.”

Beroep: 
“Ondernemer, mede- eigenaar van: 
Groenkwadraat BV (projectontwikke-
lingsbedrijf met o.a. 2 timmermannen)/ 
G2makelaars(makelaarskantoor in Franeker)
/ Bernespul (gastouderbureau in Franeker)
/ Better� t In-en Outdoor sport (sportschool 
gevestigd in de oude kantine van de ‘Trije’ in 
Franeker).”

Wat heb ik met voetbal: 
“Zelf ooit paar weken als F-speler bij 
Tzummarum gevoetbald, maar op advies van 
de leider overgestapt naar de duur
sporten als schaatsen, hardlopen en � etsen. Dus 
totaal ongeschikt als voetballer (zie reclame 
Pietertje).”

Wel ben ik erg geïnteresseerd in het spelletje en 
mag dan ook graag naar het spelletje kijken. Ze-
ker als mijn beide kinderen Glenn en Ilse op het 
veld staan, want zij hebben het voetbal niet van 
de vader. Vanaf het moment dat Glenn voetbalt, 
ben ik van zijn team vele jaren leider geweest en 
ook sinds Ilse voetbalt proberen wij bij de meeste 
wedstrijden van onze kinderen aanwezig te zijn.

Doordat ik veel bij de wedstrijden en daardoor 
veel op het complex van SC Franeker aanwezig 
ben en met veel mensen contact heb, heb ik 
gedurende de jaren een grote 
binding gekregen met deze club en een aantal ja-
ren geleden ook al eens deel uit gemaakt van het 
toenmalige jeugdbestuur. Ook zie je als je veel 
bij deze club bent, de worsteling die het hee�  om 

zijn zaakjes voor elkaar te krijgen en te houden. 
Vanuit mijn (onder-
nemers) drang denk ik een positieve bijdrage te 
kunnen leveren aan het opwaarderen van onze 
huidige accommodatie en materieel zodat onze 
spelers, maar ook onze bezoekers kunnen zeggen: 
SC Franeker, dat is een mooie club.

Cor Braak

Dirk Groen     Mijn Motto: “Samen sterk.”
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Franke Twerda

Wat is je relatie/verleden met de club?
“In 1994 begonnen in de F’jes en inmiddels met 
1 jaar tussenpauze 15 jaar lid van de voetbalclub. 
Momenteel voetballende met vrienden in ‘t 4e. 
Helaas nooit 1e el� allen van de jeugd gehaald. 
Altijd wat blijven steken in de F2, E2, D2, C2, 
etc... “

 Hoe ben je met deze bestuursfunctie 
in ‘aanraking’ gekomen?
“Al een tijdje was de club op zoek naar een coör-
dinator senioren. Na voor het tweede jaar het SC 
Franeker Klokkendieven toernooi georganiseerd 
te hebben, heb ik mezelf wat warm gemaakt om 
wat meer voor de voetbalclub te doen. Echter was 
tot een half jaar terug mijn woonplaats Gro-
ningen niet erg geschikt in combinatie met een 
coördinator functie. Sinds februari ben ik weer 
terug Franeker, waar mijn roots liggen en heb ik 
aangegeven deze functie wel te willen bekleden. 
Bestuurslid technische zaken, Dirk Kuperus is 
toen op het sportpark eens naar mij toegestapt 
of ik ook wat voelde voor een bestuursfunctie 
‘senioren’. Na een kort gesprek heb ik besloten dit 
te doen.”

Wat wil je gaan bereiken?
“Als een spelend lid in de seniorenafdeling hoor 
je altijd van alles wat beter kan en wat beter moet 
en zelf heb ik ook altijd wel een mening gehad 

op bepaalde zaken waarvan ik dacht dat het 
beter of anders moest. In eerste instantie houd 
ik me met name bezig met de coördinatie van 
senioren. Een belangrijk aandachtspunt vind ik 
de begeleiding van A-junioren naar de senioren. 
Naar mijn weten is dit altijd al een moeilijk punt 
geweest en hoop ik samen met andere begeleiders 
van de senioren en A-junioren een constantere en 
grotere stroom van A-junioren naar de senio-
ren te creëren. In de praktijk zie je dat erg veel 
junioren na de A’s stoppen. Verder hoop ik ook 
wat meer mensen van mijn (jongere) generatie 
te motiveren om zich ook wat meer in te zetten 

voor SC Franeker. Ik denk met name de mening 
of gedachte van de (senioren) leden verder te 
vertalen. Aangezien ik zelf ook nog altijd voetbal 
heb je op sommige zaken een andere kijk dan be-
stuursleden die niet voetballen omdat je als speler 
bepaalde dingen simpelweg anders ervaart. “

Hoe zie je de toekomst van de club?
“Wanneer alle neuzen van de leden dezelfde kant 
op staan en wanneer een ieder zich zo positief 
mogelijk gaat inzetten voor de club denk ik dat 
onze club verder omhoog gaat kijken. Een stad 
als Franeker hoort een eerste el� al te hebben wat 
ten minste in de tweede klasse voetbalt. Wanneer 
iedereen er de schouders onder steekt, denk ik 
dat we binnen een paar jaar weer terug in de 
tweede klasse. Daarnaast heb ik de hoop om met 
dit bestuur een stevig fundament neer te leggen 
voor de komende jaren. Dit door meer struc-
tuur aan te brengen in bepaalde zaken. Ik hoor 
regelmatig veel ‘rumoer’ van leden op de club 
en soms is er wel eens een te negatieve houding. 
Door meer structuur aan te brengen kun je heel 
veel onduidelijkheden voorkomen. Natuurlijk is 
de inzet van vrijwilligers hierbij erg belangrijk!”

beslissingen nemen. Je leert hier veel van en het 
kan je zelfs vooruit helpen in je werk. Toen ik 28 
jaar was solliciteerde ik op een leidinggevende 
functie bij een energiebedrijf. Ik heb deze baan 
onder andere gekregen omdat ik op dat moment 
penningmeester was van SC Franeker.

Wat is een doel wat je zou willen 
bereiken met SC Franeker?
Het mooist is dat iedereen zich thuis voelt bij SC 
Franeker. Het ledenbestand blij�  de laatste jaren 
goed op peil, ik denk dus dat die doelstelling wel 
gehaald wordt. Verder zou het mooi zijn dat we 
de komende jaren wat meer jongere bestuursle-
den krijgen die het stokje zo langzamerhand over 
gaan nemen van de 50+ers.  We hebben dit jaar 
weer een paar 20ers in het bestuur gekregen, het 
gaat dus de goeie kant op. 

Welke functie(s) vervul je momenteel 
bij SC Franeker?
Ik zit sinds een aantal jaren in de sponsorcom-
missie. Het belangrijkste doel van de sponsor-
commissie is om (extra) geld binnen te “harken” 

zodat voetbal voor iedereen een betaalbare sport 
kan blijven. Dit doen we door de verhuur van 
reclameborden, sponsoring van teams, adverten-
tieverkoop in de presentatiegids, maar ook met 
acties zoals verlotingen en de voetbalplaatjes die 
het vorige seizoen konden worden gespaard. Een 
heel goed voorbeeld van samenwerking tussen 
in dit geval C1000 en SC Franeker. Daarnaast 
hebben we nog de club van 50. De “leden” van 
deze club doneren ieder jaar € 50. Het zijn 
vaak (oud) leden van de vereniging maar ook 
familieleden (grootouders) van spelers. Op deze 
manier steunen zij de vereniging zodat de nood-
zakelijke ballen, watertassen en dergelijke weer 
kunnen worden aangescha� . (Als je nu denkt, he 
dat zou ook wat voor mijn oom of tante of opa 
of oma of buurman kunnen zijn, vraag ze dan 
meteen even. Nieuwe leden kunnen mij bellen 
op telefoon-nummer 382141 of mailen naar 
info@braakfd.nl).

Daarnaast hebben we vorig jaar de Technische 
Commissie (TC)weer nieuw leven ingeblazen. 
Ik ben zelf verantwoordelijk voor de scouting 
van onze jeugd. Binnen de TC zoeken we ieder 
jaar ook naar trainers voor de jeugdteams. Bin-
nenkort proberen we ook wat meer te doen in 
de opleiding en begeleiding van deze trainers. 
In de TC zoeken we ook naar scheidsrechters 
voor de thuiswedstrijden van de jeugd. We zijn 
overigens nog op zoek naar een coördinator voor 
de scheidsrechters.

Tenslotte, wat doe je voor werk?
Sinds 1999 heb ik een eigen bedrijf; Braak Finan-
ciele Diensten. Als gecerti� ceerd 
� nancieel adviseur bemiddel ik voor 
meerdere banken en verzekeringsmaat-
schappijen in Hypotheken en Verzekeringen 
op het gebied van schade, uitvaart, arbeidson-
geschiktheid, werkloosheid en overlijden. Ook 
maak ik � nanciele rapporten voor 
mensen die twijfelen of ze alles wel goed 
geregeld hebben. Een boeiend vakgebied waarin 
je veel mensen ontmoet.
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SC Franeker start met 
45+ voetbal

Afwijkende regels
45+ voetbal is opgezet en wordt gestimu-
leerd door de KNVB om te blijven 
sporten en in het bijzonder te blijven voet-
ballen. Het kent dan ook enkele afwijkende 
regels. Zo wordt er in plaats van op een 
groot veld, in de breedte op een half veld 
gespeeld. Het komt hierdoor minder op 
loopvermogen aan en meer op techniek en 
spelinzicht. Hierdoor komen spelers ook 
vaker aan balbezit en hierdoor raken alle 
spelers meer betrokken bij het spelletje.
 

In het najaar van 2011 wil SC Franeker van start gaan met 45+ 
voetbal. Een initiatief van enkele (oud-)voetballers van de club 
die nog graag hun grote passie willen blijven uitoefenen samen 
met leeftijdsgenoten.

Voor- en najaarscompetitie
SC Franeker wil met behulp van (oud-)leden en 
andere 45+’ers een interne competitie 
opzetten in zowel het voorjaar als in het 
najaar. Er zal vooralsnog eens in de twee weken op 
zaterdagmiddag gespeeld worden, om 16.00 uur bij 
Sportclub Franeker. 

Inmiddels zijn er tweeëntwintig aanmeldingen. De 
exacte speeltijd en het aantal wedstrijden zal samen 
met voetballers worden vastgesteld. Wanneer er vol-
doende animo is kan er mogelijk vaker gevoetbald 
worden. In september is er een bijeenkomst tussen 
SC Franeker en clubs uit de regio. Er zal dan onder-
zocht worden of er ook een regionale competitie 
gestart kan worden.
 
Opgeven
Het is nog altijd mogelijk om je op te geven voor 
deze interne competitie. De contributie
 bedraagt (onder voorbehoudt) 75 euro per jaar. In 
verband met verzekeringen worden spelers ook aan-
gemeld bij de KNVB. Hierdoor is het ook nog altijd 
mogelijk om deel te nemen aan de 45+ toernooien 
in de regio. Opgeven kan per e-mail via 45plus.
scfraneker@gmail.com 

In september zal een bijeenkomst worden 
gepland met een ieder die zich hee�  opgegeven. 
De interne competitie zal dan in overleg met elkaar 
nader in kaart worden gebracht.

Kijk voor de meest actuele 
informatie op www.scfraneker.nl 
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www.sijtsmagroep.nl
T. +31(0)517 23 22 00 

• Gevel- en Betonrenovatie

• Specialistische Reiniging

• Straal- en Vloertechniek

• Hoogwerkerverhuur

• Krottje Kunststofvloeren

• Isolatie Techniek

professionals van hoog niveau



SCOREN...?
MET TELENGA 
IN DE BASIS

SCOORT U ALTIJD

 Harlingerweg 14, 8801 PA Franeker, Tel. 0517 - 380 980, Fax. 0517 - 3890 987, www.telenga.nl

Als sinds 1843 is Telenga drukkerij bezig met drukwerk en altijd 
proberen we samen met onze klant doelgericht tot de meest 
efficiente oplossing te komen. Graag adviseren wij u ook hoe en op 
welke manier uw drukwerk een stuk leuker tot stand kan komen.


